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1  ΠΟΕΔΗΝ: «Καρκινοπαθείς περιμένουν μήνες λόγω
έλλειψης ραδιοφαρμάκου» »

Πηγή: ΓΝΩΜΗ ΤΗΣ ΘΡΑΚΗΣ Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

20-02-2020

Επιφάνεια: 542.94 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

ΠΟΕΔΗΝ: «Καρκινοπαθείς 
περιμένουν μήνες λόγω έλλειψπς 
ραδιοφαρμάκου »
ΚΑΘΗΣΥΧΑΣΤΙΚΟΣ Ο 
ΔΙΟΙΚΗΤΗΣ Β. ΡΟΥΦΟΣ: ΤΟ 
PET SCAN ΕΡΧΕΤΑΙ ΣΤΟ ΠΓΝΑ

Αντιδράσεις Φ.Σ.Ε. για ίδρυση φαρμακείων 
από μη φαρμακοποιούς

Συσσωρεύονται οι αντιδρά
σεις για το θέμα της «κουτσου
ρεμένης» δωρεάς του Ιδρύμα
τος Σταύρος Νιάρχος προς το 
Νοσοκομείο Αλεξανδρούπολης, 
μετά το νέο νομοσχέδιο της κυ
βέρνησης. Όπως είναι γνωστό, 
η συγκεκριμένη δωρεά, εκτός 
από το μηχάνημα αξίας 3 

εκατομμυρίων ευρώ, περι
λάμβανε και μηχάνημα παρα
γωγής κυκλοτρονίων και άλλων 
ραδιοφαρμάκων. Με το νομο
σχέδιο, όμως, η δεύτερη δωρεά 
αποτελεί παρελθόν, αφού ... κό
πηκε στο «μοντάζ»!

Όπως καταγγέλλει π ΠΟΕ
ΔΗΝ, αυτό συνέβη προφανώς 
προς όφελος του ιδιώτη μο
νοπωλιακού προμηθευτή που 
εκβιάζει επί χρόνια, όπως ανα
φέρει.

«Τα κύκλοτρα παράγουν ρα
διοφάρμακο απαραίτητο για την 
εξέταση PET SCAN που ανι- 
χνεύει τον καρκίνο σε αρχικό 
στάδιο. Έτσι δεν θα λειτουρ
γήσουν κύκλοτρα στα Πανε
πιστημιακά Νοσοκομεία Αλε
ξανδρούπολης, Ηρακλείου, 
Παπαγεωργίου Θεσσαλονίκης 
και Ιωαννίνων,» αναφέρει σε 
ανακοίνωση της η ΠΟΕΔΗΝ.

Όπως καταγγέλλει, «τώρα το 
ραδιοφάρμακο παράγεται από 
μία εταιρεία και είναι μονοπώ
λιο. Ανεβαίνει η τιμή κατά το δο- 
κούν. Τακτικά υπάρχει έλλειψη 
ραδιοφαρμάκου με αποτέλε
σμα οι καρκινοπαθείς να αδυ
νατούν να κάνουν την εξέτα
ση. Παραμένουν οι ασθενείς με 
καρκίνο μήνες για να κάνουν τη 
διαγνωστική εξέταση και όταν

έρχεται η σειρά τους πολλές 
φορές αναβάλλεται λόγω έλ
λειψης ραδιοφαρμάκου,» και 
τονίζει πως «είναι επιβεβλημέ
νη από το Δημόσιο η λειτουργία 
κύκλοτρων για παραγωγή του 
ραδιοφαρμάκου. Η μείωση της 
τιμής του ραδιοφαρμάκου που 
επικαλείται ο υφυπουργός Υγεί
ας οφείλεται και στην πρόθεση 
του Δημοσίου να λειτουργήσει

κύκλοτρα. Τώρα με την τροπο
ποίηση της Σύμβασης θα αυξη
θεί πάλι τη τιμή του, επιβαρύνο
ντας τον ΕΟΠΥΥ και τις τσέπες 
των καρκινοπαθών».

Καθησυχαστικός ο Β. 
Ρούφος: To Pet Scan 
έρχεται στο ΠΓΝΑ

Δεν υπάρχει κίνδυνος για 
της δωρεά του Pet Scan από το

ίδρυμα Σταύρος Νιάρχος προς 
το Νοσοκομείο Αλεξανδρού
πολης, διευκρίνισε ο διοικητής 
του ΠΓΝΑ Β. Ρούφος, μιλώντας 
στον maximum fm 93,6.

Σύμφωνα με όσα είπε ο δι
οικητής, το μηχάνημα που θε
ωρείται ότι πιο σύγχρονο στον 
εντοπισμό καρκίνου ακόμη και 
σε πολύ αρχικό στάδιο, θα το
ποθετηθεί στο ΠΓΝΑ σε μερι

κούς μήνες, προς το τέλος της 
άνοιξης ενώ ήδη εκπαιδεύεται 
προσωπικό για τη λειτουργία 
του. Στόχος είναι να υπάρχουν 
δύο βάρδιες λειτουργίας ανέ
φερε ο κ. Ρούφος ενώ τόνισε 
ότι ήδη έχει εξασφαλιστεί η λει
τουργία της πρώτης βάρδιας. 
Ακόμη τόνισε ότι έχει προετοι
μαστεί και ο χώρος που θα το
ποθετηθεί το pet scan.

Αναφορικά με τα δημοσιεύ
ματα και την ανακοίνωση της 
ΠΟΕΔΗΝ για το ραδιοφάρμα
κο, την παραγωγή του οποίου 
προέβλεπε αρχικά η δωρεά, 
απευθείας από το νοσοκομείο, ο 
κ. Ρούφος είπε ότι το υπουργείο 
μετά από τις απαραίτητες μελέ
τες έκρινε ότι π παραγωγή του 
είναι ασύμφορη και η αγορά του 
είναι πιο οικονομική. Διέψευσε 
ακόμη τα όσα αναφέρονται για 
μονοπώλιο στο χώρο του ρα
διοφαρμάκου, λέγοντας ότι και 
σήμερα τα ραδιοφάρμακα δεν 
αγοράζονται μόνο από μια εται
ρεία. Συμπλήρωσε ακόμη ότι η 
αγορά του ραδιοφαρμάκου δε 
θα επιβαρύνει τον εξεταζόμενο 
καθώς θα καλύπτεται από τον 
ΕΟΠΥΥ όπως και σήμερα.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Τσίκνισμα με ρετσίνα και διαμαρτυρίες
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 18-19 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-02-2020

Επιφάνεια: 732.11 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

Τσίκνισμα με ρετσίνα
■ Ο Δήμο8 Αθηναίων 

κέρασε στη Βαρβάκειο 
και η ΠΟΕΔΗΝ 

στο... Μέγαρο Μαξίμου

Ο
ι υπαίθριες ψησταριές και 
οι σούβλες, ο χορός και το 
τραγούδι και φυσικά οι με
γάλες ποσότητες κρέατος 
ήταν τα χαρακτηριστικά της 
χθεσινής ημέρας, καθώς οι Ελληνες 
τίμησαν και φέτος την Τσικνοπέμπτη.

Στην Αθήνα το μεγάλο γλένη στή
θηκε στη Βαρβάκειο Αγορά, καθώς οι 
κρεοπώλες είχαν βάλει από νωρίς τις 
ψησταριές να «καπνίζουν». Χθες λό
γω της ημέρας πλήθος κόσμου είχε 
σπεύσει στην Κεντρική Αγορά της 
Αθήνας προκειμένου να εφοδιαστεί 
με τα απαραίτητα για το τραπέζι της 
Τσικνοπέμπτης, και επί τη ευκαιρία 
μπόρεσε να γευτεί και τις λιχουδιές 
που προσέφεραν οι ψήστες.

Ο δήμαρχοβ
Στη Βαρβάκειο βρέθηκε και ο δήμαρ
χος Αθηναίων Κώστας Μπακογιάν- 
νης. Οπως δήλωσε, «εμείς θέλουμε μια 
Αθήνα η οποία δεν φοβάται να γελά
σει και να διασκεδάσει. Ξέρουμε πο
λύ καλά ότι μόνο όλοι μαζί μπορούμε 
να πετύχουμε».

Παρόμοιο σκηνικό στήθηκε και 
στο κέντρο της Θεσσαλονίκης, όπου 
ο κόσμος είχε συγκεντρωθεί στις κε
ντρικές οδούς της πόλης για να γιορ
τάσει με άφθονο κρέας, χορό, τραγού
δι και ποτό τη χθεσινή μέρα. Ωστόσο, 
την ώρα που στο κέντρο της πόλης 
η γιορτή για την Τσικνοπέμπτη ήταν 
στο απόγειό της μια μικρή ομάδα βί- 
γκαν ακυβιστών έκανε τη δική της πα-

Ο δήμαρχος Αθηναίων Κώστας Μπακογιάννης ανάμεσα σε καπνούς τσίκνας στη Βαρβάκειο. Δεξιά επάνω: Το τραπέζι τ 
έξω από το Μέγαρο Μαξίμον και, κάτω, η διαμαρτυρία των χορτοφάγων στην αγορά Θεσσαλονίκης

ρέμβαση στην αγορά της Θεσσαλονί
κης κρατώντας πλακάτ με μηνύματα 
που στρέφοντας κατά της χθεσινής 
ημέρας. «Δεν είναι φαγητό, είναι βία» 
έγραφαν ορισμένα πλακάτ τόσο στα 
ελληνικά όσο και στα αγγλικά, ενώ αλ- 
λα αλακάτ είχαν εικόνες γουρουνιών 
και τη φράση «θέλω να ζήσω».

Τον δικό της τόνο στην Τσικνοπέ
μπτη έδωσε η Πανελλήντα Ομοσπον
δία Εργαζομένων Δημοσίων Νοσοκο
μείων (ΠΟΕΔΗΝ), η οποία έχει παρά
δοση συς... πρωτότυπες διαμαρτυρίες. 
Αυτή τη φορά οι εργαζόμενοι έστησαν... 
ψησταριά έξω από το Μέγαρο Μαξί
μου, διαμαρτυρόμενοι για την απόλυ-
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1  Τσίκνισμα με ρετσίνα και διαμαρτυρίες
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 18-19 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-02-2020
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1  Καρατομήσεις σε νοσοκομεία
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-02-2020

Επιφάνεια: 124.65 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΘΕΩΡΕΙΟ

Καρατομήσεις...
ενόψει
σε νοσοκομεία

Σελ,4

Καρατομήσεις 
σε νοσοκομεία
Μετά τον σάλο που είχε 
προκληθεί με κάποιες επι
λογές σε διοικήσεις νοσο
κομείων, από την κυβέρ
νηση είχαν εκπέμψει το 
μήνυμα πως υπάρχει και 
η... αξιολόγηση. Συνεπώς, 
κανείς δεν μπορεί να νιώ
θει πως σχρογγυλοκάθισε 
σε μια θέση και είναι αμε
τακίνητος. Οπως φαίνε
ται, η προσέγγιση αυτή δεν 
ήταν σχήμα λόγου για να 
κατευναστούν οι αντιδρά
σεις. Η αξιολόγηση προχω- 
ράει και δεν πάει για όλους 
καλά, καθώς υπάρχουν δι
οικητές και υποδιοικητές 
που επιχειρούν να εκμε
ταλλευτούν προσωπικά τις 
θέσεις που κατέχουν. Και οι 
πρώτες κίτρινες έχουν βγει. 
Στις δεύτερες θα έρθουν 
καρατομήσεις.
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1  ΕΠΟΧΙΚΗ ΓΡΙΠΗ Στους 60 οι νεκροί
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,6 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-02-2020

Επιφάνεια: 76.33 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

• Γρίπη: Στους 60 ανέρχονται πλέ
ον οι θάνατοι από την εποχική γρίπη 
στη χώρα [ίας, σύμφωνα με τον τε
λευταίο απολογισμό του ΕΟΔΥ. Ϊ£λ. 6

ΕΠΟΧΙΚΗ ΓΡΙΠΗ

Σχους 60 
οι νεκροί
Υψηλή δραστηριότητα της εποχι
κής γρίπης αλλά με πτωτική τάση 
καταγράφουν για τη χώρα μας οι 
ειδικοί επιστήμονες του Εθνικού 
Οργανισμού Δημόσιας Υγείας. Σύμ
φωνα με τον ΕΟΔΥ, η φετινή επο
χική γρίπη έως σήμερα έχει προ- 
καλέσει συνολικά 60 θανάτους και 
213 σοβαρά περιστατικά εκ των 
οποίων τα 195 χρειάστηκε να νο- 
σηλευθούν σε Μονάδα Εντατικής 
Θεραπείας. Πάντως, ο αριθμός 
των σοβαρών κρουσμάτων και των 
θανάτων από γρίπη που δηλώθη
καν την τελευταία εβδομάδα, είναι 
μειωμένος σε σχέση με την προη
γούμενη (δηλώθηκαν επτά θάνατοι 
έναντι 13 την προηγούμενη εβδο
μάδα), ενώ μείωση καταγράφεται 
και στο ποσοστό των επισκέψε
ων σε γιατρό που αφορούσαν σε 
ασθενείς με συμπτώματα γρίπης 
(10% έναντι περίπου 15%). Επιπλέ
ον, μειώθηκε και το ποσοστό των 
κλινικών δειγμάτων από ασθενείς 
οι οποίοι από τις εργαστηριακές 
εξετάσεις βρέθηκαν θετικοί για 
ιούς γρίπης (35% από 44,4%).
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1  Το ΣτΕ εκθέτει την κυβέρνηση για την Ελληνικός
Χρυσός

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,20-21 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-02-2020

Επιφάνεια: 1129.3 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΔΕΝ ΔΙΑΣΦΑΛΙΖΕΤΑΙ Η ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Το ΣτΕ εκθέτει την κυβέρνηση 
για την Ελληνικός Χρυσός

ιπουργείο περιφρονεί την απόφαση και αναθέτει εν κρυπτώ σε εταιρεία κατάρτιση 
νέας σύμβασης Π. Σκουρλέτης: Η κυβέρνηση οφείλει να επανατοποθετηθεί
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1  Το ΣτΕ εκθέτει την κυβέρνηση για την Ελληνικός Χρυσός
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,20-21 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-02-2020

ΤΟ ΣτΕ ΕΠΑΘΕ... 
ΙΔΕΟΛΗΨΙΑ

» Περαιτέρω και πολλαπλώς εκτίθε
ται η κυβέρνηση έναντι της υπερά
σπισης του δημοσίου συμφέροντος 
και της προστασίας της δημόσιας υ
γείας από τις ορέξεις και επιθυμίες της 
Ελληνικός Χρυσός.

Την ώρα λοιπόν που το Ε’ Τμήμα 
του ανωτάτου ακυρωτικού δικαστηρί
ου με απόφασή του (Τετάρτη 19 Φε
βρουάριου) ουσιαστικά πιστοποιεί ό
τι δεν αποδεικνύεται η εφαρμοσιμό- 
τητα της μεθόδου πυρομεταλλουργίας 
για λόγους προστασίας του περιβάλ
λοντος και άρα παραβιάζεται η σύμ
βαση της Ελληνικός Χρυσός με το Ελ
ληνικό Δημόσιο και ο θεμελιακός της 
όρος για καθετοποιημένη παραγωγή 
καθαρών μετάλλων, η κυβέρνηση, διά 
του υπουργείου Περιβάλλοντος και Ε
νέργειας, αναθέτει σε δικηγορική ε
ταιρεία να προετοιμάσει νέα σύμβα
ση!

Με τη σχετική απόφαση, που αναρ- 
τήθηκε χθες στη «Διαύγεια», υπογε
γραμμένη την Τετάρτη, ολοκληρώνε
ται η εν κρυπτώ μεθόδευση για ακύ
ρωση της σύμβασης του 2004 καθ’ υ
πόδειξη της καναδικής πολυεθνικής 
Eldorado Gold, καθώς το νέο επενδυ
τικό σχέδιο κατατέθηκε στο ΥΠΕΝ τον 
Νοέμβριο, ανατέθηκε η αξιολόγησή 
του κ.λπ. Στην έγκριση ανάθεσης ανα- 
φέρεται ότι ο ανάδοχος, με την υπο
γραφή της σύμβασης και σε χρονικό 
διάστημα έξι μηνών, οφείλει να κα
ταρτίσει σχέδιο νόμου με αντίστοιχη 
αιτιολογική έκθεση και τυχόν συ
μπληρωματικές διατάξεις προκειμέ- 
νου να κατατεθούν προς κύρωση στο 
ελληνικό Κοινοβούλιο...

Έτσι η κυβέρνηση περιφρονεί την α
πόφαση του Ε’ Τμήματος του ΣτΕ, πε
ρίληψη της οποίας αναρτήθηκε το 
βράδυ της Τετάρτης στην ιστοσελίδα 
του ανωτάτου δικαστηρίου. Βάσει αυ
τής απορρίπτονται οι λόγοι ακύρωσης 
που προέβαλε η Ελληνικός Χρυσός κα
τά της απόφασης της 5ης Ιουλίου του 
2016 του τότε υπουργού Π. Σκουρλέτη 
ως προς τη διασφάλιση της υγείας των 
εγαζομένων και την προστασία του 
περιβάλλοντος από την παρουσία το- 
ξικών στοιχείων, π.χ. αρσενικό, αλλά 
και για το τελικό προϊόν της παραγω
γικής διαδικασίας. Τότε ο Π. Σκουρλέ- 
της επέστρεψε την τεχνική μελέτη της 
Μεταλλουργικής Μονάδας Χαλκού, 
Χρυσού και Θειικού Οξέος Μαντέμ 
Λάκκου προς συμπλήρωση και διόρ
θωση ζητώντας, σύμφωνα με τις πα
ρατηρήσεις των υπηρεσιών, συμμόρ
φωση εντός διμήνου, κάτι το οποίο 
δεν έγινε ποτέ.

Τελικά η Ελληνικός Χρυσός κατέθε
σε αίτηση ακύρωσης κατά της Υπουρ
γικής Απόφασης στις 28 Δεκεμβρίου 
του 2016. Μετά από πολλές αναβολές
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1  Το ΣτΕ εκθέτει την κυβέρνηση για την Ελληνικός Χρυσός
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,20-21 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-02-2020

«Δεν διασφαλίζεται η δημόσια υγεία 
από τις εξορυκτικές δραστηριότητες»

η υπόθεση εκδικάστηκε χον περασμέ
νο Μάιο. Ως γνωστόν, κατά κανόνα το 
ΣτΕ εκδίκαζε τις υποθέσεις που αφο
ρούσαν τπν Ελλάνικός Χρυσός σε χρό
νους ρεκόρ...

Η Υπουργική Απόφαση 
του 2016

Το δικαστήριο, τώρα, με τπν 
223/2020 απόφασή του και τπν αναρ- 
τηθείσα περίλπψη, δέχτπκε τπν Υ
πουργική Απόφαση του 2016ωςπρος 
τα σημεία που εντόπιζαν:
* «Ανεπαρκή στοιχεία ως προς την α
ντιμετώπιση, κατά το πρόγραμμα δο
κιμών, των ειδικών τεχνικών ζητημά
των της εκτιμώμενης, με βάση την υ
ψηλή περιεκτικότητα του μείγματος σε 
σίδηρο, θείο και αρσενικό, υποβαθμι
σμένης ποιότητας της μάτας.
* Ανεπαρκή στοιχεία ως προς την α
ντιμετώπιση των υψηλών απωλειών 
χαλκού, χρυσού και αργύρου στη σκω
ρία και στη σκόνη και της παρουσίας 
μαγνητίτη.
* Ανεπαρκή στοιχεία ως προς την α
ντιμετώπιση των διαφυγών αρσενι
κού τόσο στη μάτα όσο και στη σκω
ρία και ανεπαρκή στοιχεία ως προς 
την αντιμετώπιση του ζητήματος της 
διαχείρισης των σημαντικών ποσοτή
των έντονα τοξικών απαερίων 
(offgasses) και των επικίνδυνων για 
την υγεία και την ασφάλεια των εργα
ζομένων πιθανών διαφυγών αυτών 
στους χώρους του εργοστασίου 
(fugitive emissions)».

Απερρίφθη επίσης ο ισχυρισμός της 
εταιρείας ότι η διοίκηση «απαραδέ- 
κτως αμφισβήτησε, ευθέως ή εμμέσως,

Το υπ. Περιβάλλοντος 
ανέθεσε εν κρυπτώ 

σε δικηγορική εταιρεία 
να προετοιμάσει 
νέα σύμβαση

την εφαρμοσιμότητα της μεταλλουρ
γικής μεθόδου ακαριαίας τήξης, που 
είχε αποτελέσει αντικείμενο της έ
γκρισης περιβαλλοντικών όρων του 
έργου, και δεν συμμορφώθηκε προς τα 
κριθέντα με τις αποφάσεις 1492/2013 
και 3191/2015 του δικαστηρίου».

Αξίζει να σημειωθεί ότι στην Υ
πουργική Απόφαση του 2016, με την ο
ποία επεστράφησαν οι μελέτες, μεταξύ 
άλλων, στις κρίσιμες και σημαντικές 
ελλείψεις κατατασσόταν η υποβάθμιση 
των διαφυγών αρσενικού στο εμφανι
ζόμενο ως τελικό προϊόν, τη «μάτα», ό
σο και στη σκωρία, σε αντίθεση με τη 
συνήθη βιομηχανική εμπειρία. Επί
σης η παρουσία σημαντικών ποσοτή
των τοξικών απαερίων και πιθανών 
διαφυγών τους, επικίνδυνων για την 
ασφάλεια των εργαζομένων στους χώ
ρους του εργοστασίου, δεν αντιμετω
πίζονταν επαρκώς.

Όπως προκύπτει από την περίληψη, 
η Υπουργική Απόφαση ακυρώνεται 
μερικώς αφού το δικαστήριο δεν δια
πίστωσε μεταξύ άλλων ελλείψεις στη 
μελέτη εφαρμογής για τη διαδικασία 
μεταλλουργικής επεξεργασίας, ελλεί
ψεις στις εννέα εξειδικευμένες μελέ
τες για σειρά διεργασιών στην ίδια 
διαδικασία κ.λπ.

Λ. ΣΤΑΥΡΟΓΙΑΝΝΗ

Π. ΣΚΟΥΡΛΕΤΗΣ:

Να επανατοποθετηθεί η κυβέρνηση
Στην υποχρέωση ins κυβέρνηση5 και ίου 

αρμόδιου υπουργού -που εδώ και μεγάλο διά
στημα, xcupis να αναμένουν την απόφαση ίου ΣιΕ, 
διακηρύσσουν ότι μελετούν ένα «νέο επενδυτικό 
σχέδιο»- να επανατοποποθετηθεΐ εστιάζει με δή
λωσή του ο γραμματέαε tns Κ.Ε. του ΣΥΡΙΖΑ Π. 
Σκουρλέτη$.

Για να συμπληρώσει ncos «πρόκειται για ένα πο
λύ σοβαρό ζήτημα που, καθάκ αναφέρειαι ευθέ- 
oos στη θεμελιώδη υποχρέωση tns Ελληνικό$ Χρυ- 
oos για την περιβαλλοντικά ασφαλή και οικονομικά 
παραγωγική μεταλλουργία, αφορά συνακόλουθα 
το ίδιο ίο επενδυτικό σχέδιο ins εταιρεία5 και τον 
βαθμό εκπλήρωσή των συμβατικών ins υποχρεώ
σεων».

Αναφερόμενοε στην ουσία ins Kpions του ΣτΕ 
υπογραμμίζει ότι με αυτήν επικυρώνεται η απόφαση 
απόρριψηε και επιστροφή5 ins τεχνικήε μελέτηε για 
τη Μονάδα Μεταλλουργία5 και κρίνονται cos ισχυ
ροί και βάσιμοι δύο από tous λόγουε ins επίατρο
ς^: ο λόγοε που αφορούσε την ποιότητα του πα- 
ραγόμενου npoiovtos (και άρα τον βαθμό διασφά
λισή του δημοσίου συμφέροντοε) και -κυρίωε- ο 
λόγοε που αφορούσε us πιθανέε επιπτώσειε ins με
θόδου flash smelting oious εργαζόμενουε και το πε
ριβάλλον από τη διαφυγή σημαντικών ποσοτήτων 
τοξικών αερίων.

Ο γραμματέαε του ΣΥΡΙΖΑ υπενθυμίζει ότι, cos αρ- 
μόδιοε τότε υπουργόε, υπέγραψε τον Ιούλιο του 
2016 την απόφαση επιστροφήε npos διόρθωση και 
συμπλήρωση ins υποβληθείσα5 από την Ελληνικόε 
Xpuoos Α.Ε. τεχνικήε μελέτηε μεταλλουργικήε μο- 
νάδαε χαλκού, χρυσού και θειικού οξέοε Μαντέμ 
Λάκκου, για λόγουε που αφορούσαν την ασφάλεια

Το ΣτΕ επικυρώνει
την απορριπτική απόφαση του 2016
διότι δεν διασφαλίζονταν
ούτε η δημόσια υγεία
ούτε το δημόσιο συμφέρον

των εργαζομένων, την προστασία του περιβάλλο- 
vras και στην περιφρούρηση του δημοσίου συμφέ- 
ροντοε.

Καθιστά σαφέε ότι η μονάδα μεταλλουργίαε απο
τελούσε και αποτελεί την «καρδιά» ins επένδυσηε 
των Μεταλλείων Κασσάνδραε, αφού τόσο η σύμ
βαση μεταξύ του Ελληνικού Δημοσίου και tns Ελ- 
ληνικόε Xpuoos Α.Ε. όσο και η συνολική περιβαλ
λοντική αδειοδότηση του έργου έθεταν cds προϋ
πόθεση, προκειμένου να είναι ανεκτό το βαρύ περι
βαλλοντικό αποτύπωμα ins επένδυσηε, την καθε
τοποίηση ins επεξεργασίαε και την παραγωγή στην 
Ελλάδα καθαρών μετάλλων, η οποία και μόνο θα 
μπορούσε να λειτουργήσει ms «αντιστάθμισμα», 
αποφέρονταε στο Δημόσιο σημαντικό όφελοε σε 
φορολογικά έσοδα, απασχόληση και τεχνογνωσία.

Ο Π. Σκουρλέτηε επιφυλάσσεται να σχολιάσει πε
ραιτέρω την υπόθεση, όταν δημοσιοποιηθεί το πλή- 
ρεε κείμενο ins απόφασηε του ανωτάτου δικαστη
ρίου, και αναρωτιέται γιατί άραγε «τώρα σιγούν οι 
πολλοί και λαλίστατοι σχολιαστέ5, σε αντίθεση με 
προηγούμενεε φορέε, όταν περίσσευαν οι προδη- 
μοσιεύσειε, οι διαρροέε, οι σχολιασμοί παρόμοιων 
κειμένων, έστω και με την ελάχιστη υπόνοια θετικήε 
για την εταιρεία δικαστικήε εξέλιξηε».
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1  Ένα εκ. λιγότεροι καπνιστές έως το 2021
Πηγή: ΣΕΡΡΑΪΚΟΝ ΘΑΡΡΟΣ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-02-2020

Επιφάνεια: 1614.55 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Παπαστράτος:

Ένα εκ. λιγόχεροι καπνιστές έως το 2021

Δ
ύο χρόνια μετά την ολοκλήρωση της επένδυσης ύψους 300 εκατομμυ
ρίων ευρώ,, με την οποία η Παπαστράτος σταμάτησε οριστικά την πα
ραγωγή τσιγάρων, έφτασε η στιγμή για το επόμενο μεγάλο Ρήμα της 
ttprostokalyte ror Αφήνει το τσιγάρο στην προηγούμενη δεκαετία, απευθύνοντας 

ανοιχτό κάλεσμα προς όλους.
Σε μία ασφυκτικά γεμάτη αίθουσα του Κέντρου Πολιτισμού του Ιδρύματος 

Σταύρος Νιάρχος, παρουσία του Προέδρου της Δημοκρατίας κυρίου Προκοπί
ου Παυλόπουλου, του Υπουργού Υγείας κυρίου Βασίλη Κικίλια και πλήθους εκ
προσώπων του επιχειρηματικού και δημοσιογραφικού κόσμου,, η Παπαστράτος 
ανακοίνωσε έναν τολμηρό στόχο: Μέχρι το τέλος του 2Θ21 να έχουν αφήσει πίσω 
τους το τσιγάρο ένα εκατομμύριο καπνιστές]

Ένας φιλόδοξος στόχος που 8α οδηγήσει σε ραγδαία μείωση των καπνιστών, της 
τάξεως του 5Θ%. Αφορά σημερινούς καπνιστές που είτε θα διακόψουν το κάπνισμα 
είτε Θα στραφούν σε καλύτερες εναλλακτικές - προϊόντα θέρμανσης καπνού ή ηλε
κτρονικά τσιγάρα.

Όπως έχει αποδειχθει πολλές φορές στο παρελθόν, αυτό που μοιάζει ανέφικτο 
μπορεί να γίνει πραγματικότητα, όταν ενώνονται διαφορετικές δυνάμεις. Προς αυτή 
την κατεύθυνση, η Παπαστράτος συγκέντρωσε ενδιαφερομένους από πολλές πλευ
ρές kol ενώπιων όλων απηύθυνε ένα μεγάλο., ανοιχτά κάλεσμα προς όλους: κοινω
νία, πολιτεία, επιστημονική κοινότητα, επιχειρηματικό κόσμο. Από πλευράς της, η 
Παπαστράτος δεσμεύτηκε για σειρά δράσεων που θα υλοποιηθούν για την επίτευξη 
αυτού του στόχου, μέσα στα επόμενα2 χρόνια, όπως - ανάμεσα σε άλλα - πανελλαδι
κή καμπάνια ενημέρωσης σε 20.000 σημεία λιανικής πώλησης για τη σημαντικότητα 
αλλά και την ανάγκη συμμόρφωσης με το νόμο για άρνηση πώλησης προϊόντων νι
κοτίνης σε ανήλικους, υποστήριξη πρωτοβουλιών προς «Έναν κόσμο χωρίς τσιγάρο», 
όπως την 3η Smoke-Free ΔΕ0, το 2ο Smoke-Free Delphi Economic Forum, τη Smoke- 
Free Αστυπάλαια αλλά και νέες προϊοντικές προτάσεις, εντός του 2020, για όσους 
κάνουν την αλλαγή σε καλύτερες εναλλακτικές, με βάση πάντα την τεχνολογία, την 
.επιστήμη και την καινοτομία.

Ο Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Παπαστράτος, Χρήστος Χαρπαντίδης, 
δήλωσε μεταξύ άλλων:* Η αλλαγή ξεκινάει σήμερα, μέσα σε αυτή την αίθουσα. Από 
εμάς, τα 250 άτομα που βρισκόμαστε εδώ. Αλλά και απ' όσους μας παρακολουθούν 
ζωντανά, αυτή τη στιγμή - ανθρώπους της Παπαστράτος, συνεργάτες και κατανα
λωτές. Αυτή είναι η στιγμή η χώρα να στοχεύσει ψηλότερα, να αφήσει το τσιγάρο 
στην προηγούμενη δεκαετία και η κοινωνία να αλλάξει ^prostokalytero. Ξέρουμε ότι 
ο κόσμος δεν είναι ιδανικός. Αυτό όμως δεν μας απαγορεύει να τον μεταμορφώσουμε 
σε ιδανικό, θέτουμε ένα μεγάλο στόχο, ένα στόχο που θα μπορούσε να είναι και εθνι
κός, και αναγνωρίζουμε ότι μόνοι μας δεν μπορούμε να τα καταφέρουμε. Απευθύνου
με ανοιχτό κάλεσμα συμμετοχής σε όλους. Οι συνέργειες και η συνεργασία δεν είναι 
μόνο καλοδεχούμενες, είναι απαραίτητες. Χρειαζόμαστε έναν ανοικτό, ουσιαστικό 
διάλογο για το τέλος του τσιγάρου. Σε αυτόν τον διάλογο δεν περισσεύει κανείς. Χρει
αζόμαστε τη βοήθεια όλων».

Κατά τη διάρκεια του χαιρετισμού του, ο Πρόεδρος της Δημοκρατίας, κ. Προκόπι
ος Παυλόπουλος δήλωσε:

«θέλω να συγχαρώ πραγματικά την εταιρεία Παπαστράτος για την πρωτο
βουλία αυτή. Το γεγονός ότι προέρχεται από μια εταιρεία με αυτή τη διαδρομή 
έχει πολλούς συμβολισμούς σε 6tTi αφορά το ίδιο το επιχειρείς την υπευθυνό
τητα του απέναντι στο κοινωνικό σύνολο και το πως πρέπει να δραστηριοποιεί
ται σε μια πραγματικά δημοκρατική, ελεύθερη κοινωνία, θα μου επιτρέψετε να 
κάνω μια έκκληση. Ας δούμε αυτόν τον αγώνα εναντίον του καπνίσματος, αυτή 
την αντίσταση απέναντι στο κάπνισμα, σαν μια άσκηση ελευθερίας. Ο πραγμα
τικά ελεύθερος άνθρωπος σε μια δημοκρατική κοινωνία, είναι εκείνος που έχει 
τη δύναμη μέσω της ελευθερίας να αυτοπεριορίζεται, ώστε αυτή η ελευθερία να 
μην βλάπτει τον ίδιο και πολύ περισσότερο να μην αναιρεί την ελευθερία των 
άλλων».

Ο Υπουργός Υγείας, κ. Βασίλης Κικίλιας σημείωσε σχετικά με την πρωτοβουλία 
της Παπαστράτος:

«Η εταιρεία σας είναι συμβατή με τη νέα εποχή, είναι συμβατή με την ανάγκη 
να υπηρετηθεί η Δημόσια Υγεία. Οι πρωτοβουλίες που αναλαμβάνετε σέβονται 
το ανώτατο αγαθό που είναι η υγεία του ανθρώπου. Χαίρομαι που σε διάφορες 
περιστάσεις συμμετΕχετε και στηρίζετε αυτή τη μεγάλη προσπάθεια κατά τσυ 
καπνίσματοςj η οποία αποτελεί και προσωπικό όραμα του Πρωθυπουργού, Κυ
ριάκου Μητσοτάκη».

Τη δική του Smoke-Free εμπειρία από τη Διεθνή Έκθεση Θεσσαλονίκης με- 
τέφερε ο Διευθύνων Σύμβουλος της ΔΕΘ-Hetexpo, κ. Κυριάκος Ποζρικίδης, ανα- 
φέροντας χαρακτηριστικά: «Η συνεργασία μας με την Παπαστράτος αφορούσε 
κυρίως την αλλαγή κουλτούρας. Μ κουλτούρα μετά από 2 χρόνια, άλλαξε και σε 
όσους συμμετέχουν στη ΔΕΘ, επιχειρήσεις και επισκέπτες, άλλαξε και μέσα στον 
δικό μας οργανισμό. Η συνέργεια είναι μία σημαντική λέξη, γιατί η ΔΕΘ από μόνη 
της δεν θα μπορούσε να το επιτύχει». Στο ίδιο κλίμα και ο κ. Συμεών Τσομώκος, 
Πρόεδρος του Οικονομικού Φόρουμ των Δελφών, αναφορικά με την εφαρμογή 
του Smoke-Free οράματος στο Οικονομικό Φόρουμ των Δελφών. Οκ. Τσομώκος 
υπογράμμισε ότι «Η προσπάθεια που κάνουμε μαζί με την Παπαστράτος στο Φό
ρουμ των Δελφώ ν έχει μεγάλη πολλαπλασιαστική αξία, την οποία προσπαθούμε

;:,α/·γόιεροι καπνίΟΐέζ.
^rostokijyterd^

ο

να τη διαχέουμε εκτός από τους χώρους του Φόρουμ και στην ευρύτερη περιοχή».
Κατά τη διάρκεια της εκδήλωσης τοποθετήθηκε ο Δήμαρχος Τρικκαιων, κ. Δημή- 

τρης Παπαστεργίουένας από τους πρώτους Δήμαρχους που ξεκίνησε μια μεγάλη 
πρωτοβουλία προκειμένου τα Τρίκαλα να σβήσουν το τσιγάρο, επισήμανε: «Κάναμε 
το αυτονόητο εφαρμόζοντας τον αντικαπνιστίκό νόμο. Ήταν μια κίνηση προς το κα
λύτερο. Η αγωνία της κοινωνίας όταν ξεκινήσαμε ήταν "Δήμαρχε, ξέρουμε ότι δεν 
πρέπει να καπνίζουμε, αλλά γιατί πρέπει να το κάνουμε πρώτοη" Και χαίρομαι που η 
κυβέρνηση το εφάρμοσε, γιατί και εμείς θα το παρατούσαμε αν βλέπαμε όπ είμαστε 
μόνοι μας*.

Στη συνέχεια, ο Δήμαρχος της Αστυπάλαιας, του πρώτου νησιού παγκοσμίως που 
ανακηρύχθηκε Smoke-Free με την πιστοποίηση της αυστριακής TUV„ κ. Νίκος Κόμη- 
νέας ανέφερε: «Συνεργαστήκαμε με την Παπαστράτος στο πλαίσια της βιώσιμης ανά
πτυξης και πετύχαμε χάρη ατην πειθώ και όχι στην έννοια του εξαναγκασμού, μέσα 
από συγκεκριμένες δράσεις προτροπής για τη διακοπή του καπνίσματος».

Με τη σειρά του οκ. Πόνος Παναγιωτόπουλος, Πρόεδρος του Συνδέσμου Ελληνι
κών Επιχειρήσεων Προϊόντων Ατμίσματος ανέφερε σχετικά «Η τεχνολογία για εμάς 
είναι η πεμπτουσία, βασιστήκαμε στην ιδέα της μείωσης της βλάβης μέσω της τε
χνολογίας, ακριβώς για να έχουμε καπνιστές με λιγοτερα προβλήματα. Είμαστε μαζί, 
για να μειωθούν δραστικά οι καπνιστές στη χώρα», ενώ ο κ. Γίώργος Καλαμίτσης, Ψυ- 
χολάγος και Πρόεδρος του Συλλόγου Ασθενών Ή πάτος «Προμηθέας» υπογράμμισε 
τον καθοριστικά ρόλο της ενημέρωσης για τα νέα καπνικά προϊόντα, σημειώνοντας 
ότι: «Το Υπουργείο Υγείας πρέπει να κάνει ό,τι είναι νομίμως και θεσμικά δυνατό, 
ώστε να φτάσει η πληροφορία για τις νέες ενναλακτίκές του καπνίσματος σε κάθε 
νοικοκυριά».

Την εκδήλωση συντόνισε ο Γενικός Διευθυντής Επικοινωνίας της 
Παπαστράτος, κ. Σταύρος Δράκουλαράκος.

Η πρωτοβουλία αυτή, που έρχεται στην αφετηρία της νέας δεκαετίας, επιβεβαι
ώνει την συνεχιζόμενη δέσμευση της Παπαστράτος tfprostokalytero. Γιατί η αλλαγή 
ξεκινάει τώρα. Και χρειάζεται την ουσιαστική συμβολή όλων μας για έναν κόσμο χω
ρίς τσιγάρο.
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1  Σε κώμα για ένα... δόντι
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-02-2020

Επιφάνεια: 410.05 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Σε μυστήριο εξελίσσεται η περιπέ
τεια της υγείας μιας 32χρονης, η 
οποία νοσηλεύεται από την περα
σμένη Δευτέρα σε κωματώδη κα
τάσταση στη Μονάδα Εντατικής 
Θεραπείας του Πανεπιστημιακού 
Νοσοκομείου Λάρισας.
Σύμφωνα με πληροφορίες,η 32χρο- 
νη μιμέρα δύο μικρών παιδιών επι- 
σκέφθηκε οδοντίατρο στη Λάρισα 
για να υποβληθεί σε μια απλή εξα- 
γωγύ δοντιού και μόλις ολοκληρώ
θηκε η επέμβαση επέστρεψε στο 
σπίτι της, στην ευρύτερη περιοχή 
των Τρικάλων.

Ωστόσο, το βράδυ δεν αισθάν- 
θηκε καλά και κατέρρευσε, σύμ
φωνα με το onlarissa, με αποτέλε
σμα οι συγγενείς της να τη μεταφέ
ρουν εσπευσμένα στο Πανεπιστη

μιακό Νοσοκομείο της θεσσαλικής 
πόλης.

Αμέσως οι γιατροί την υπέβα
λαν στον απαραίτητο εργαστηρι
ακό και απηκονιστικό έλεγχο και 
στη συνέχεια τη μετέφεραν στη 
ΜΕΘ, όπου εξακολουθεί να νοση
λεύεται σε κωματώδη κατάσταση, 
όπως είπε ο δισικητής του Πανε
πιστημιακού Γενικού Νοσοκομεί
ου Λάρισας Δημήτρης Κατσικο- 
νούρης. «Την περασμένη Δευτέρα 
η 32χρονη γυναίκα διακομίστηκε 
στο Τμήμα Επειγόντων Περιστα
τικών σε κωματώδη κατάσταση 
και οι γιατροί αμέσως την υπέβα
λαν στις απαραίτητες εξετάσεις. Ως 
και σήμερα νοσηλεύεται στη ΜΕΘ 
σε εξαιρετικά κρίσιμη κατάστα- 
ση»τόνισε.Σύμφωνα με τον διοικη

τή, οι γιατροί δεν γνωρίζουν ακό
μα αν η κατάρρευση της 32χρονης 
γυναίκας σχετίζεται με την εξαγω
γή δοντισύ που είχε κάνει προτού 
πέσει σε κώμα. Πάντως, η ασθενής 
λάμβανε φαρμακευτική αγωγή.

«Διενεργείται έλεγχος για να 
διαπιστωθεί αν τα φάρμακα που 
λάμβανε και η πρόσφατη εξαγωγύ 
του δοντισύ που έκανε λίγες ώρες 
προτού πέσει σε κώμα έχουν σχέση 
με το επεισόδιο. Μέχρι στιγμής οι 
εξετάσεις δεν έχουν δείξει κάτι τέ
τοιο. Ο έλεγχος, όμως, συνεχίζεται» 
είπε ο κ. Κατσικονούρης. Αν και η 
κατάσταση της υγείας της 32χρο- 
νης μητέρας χαρακτηρίζεται κρί
σιμη, ωστόσο το γεγονός ότι είναι 
αρκετά νέα κάνειτους γιατρούς να 
αισιοδοξούν.

ιι Μυστήριο! 32χρονη μητέρα πήγε 
για εξαγωγή σε οδοπίατρο και Ρρέδηκε 
στην Εντατική του Νοσοκομείου Αήρισαε
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1  Προβληματισμός γύρω από το θέμα της Πρόληψης
Υγείας στα σχολεία

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-02-2020

Επιφάνεια: 314.4 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΑΡΔΙΤΣΑ

Προβληματισμός γύρω από το θέμα 
της Πρόληψης Υγείας στα σχολεία
Ενδιαφέρουσα εκδήλωση της Ενωσης Νοσοκομειακών Γιατρών

Μ
ε μεγάλη συμμετοχή εκπροσώπων σωματείων υγειονομικών, 
εκπαιδευτικών, Συλλόγων Γονέων, γυναικών, αγροτών, εργατι
κών σωματείων και πολλών γονιών πραγματοποιήθηκε την Πέ
μπτη 13 Φλεβάρη η σύσκεψη - εκδήλωση που οργάνωσε η Ενω

ση Νοσοκομειακών Γιατρών Καρδίτσας, στο Παυσίλυπο, με θέμα 
«Πρόληψη Υγείας στα σχολεία».

Την εκδήλωση άνοιξε ο πρόεδρος της Ενωσης Κώστας Αθανα
σίου, ο οποίος αναφέρθηκε στη σημασία της ενημέρωσης για τα 
ζητήματα της πρόληψης και της υγείας των παιδιών, αλλά και στις 
ελλείψεις στο δημόσιο σύστημα Υγείας του νομού. Ανέφερε χαρα
κτηριστικά ότι«φτάσαμε να λέμε με ανακούφιση ότι η Παιδιατρική 
Κλινική θα εφημερεύει όλο το Φεβρουάριο αλλά δεν είναι σίγου
ρο ότι θα ισχύσει αυτό και το Μάρτιο».

Για τη σημασία της πρόληψης μίλησε ο γιατρός της Παιδιατρι
κής Κλινικής του Νοσοκομείου Καρδίτσας, Χρήστος Κουτσόπου- 
λος, σημειώνοντας πως αν και υπάρχουν σχετικά προγράμματα για 
τα σχολεία, αυτά έχουν καμπανιακό χαρακτήρα και συχνά δεν οδη
γούν από τη θεωρία να περνάμε στην πράξη: «Η ζωή των μαθητών 
απέχει πολύ από τις προτροπές αυτών των προγραμμάτων, και αυ
τό συμβαίνει επειδή η ίδια η πραγματικότητα στα σχολεία είναι δο
μημένη σε αντίθετη και μη συμβαδίζουσα βάση. Επαφίεται στον α
τομικό ρόλο του καθενός, π.χ. η διατροφή του μαθητή στο σχολείο 
εξαρτάται από τι προϊόντα θα έχει το κυλικείο, από τι χρήματα θα 
μπορεί ή δεν θα μπορεί να ξοδέψει ο κάθε μαθητής. Για να μην α
ναφερθούμε ότι στα σχολεία δεν υπάρχουν ούτε γιατρός, ούτε νο- 
σηλεύτρια υγείας», σημείωσε χαρακτηριστικά.

Στη συνέχεια ο γραμματέας της Ενωσης Νοσοκομειακών Γιατρών, 
Εκτορας Γάζος, στην τοποθέτησή του αναφέρθηκε στα τεράστια 
προβλήματα που αντιμετωπίζει το δημόσιο σύστημα Υγείας στο νομό.

Ανέφερε χαρακτηριστικά: «Μας προβληματίζει σοβαρά το γε
γονός ότι με μία απλή έξαρση της αναμενόμενης εποχικής γρίπης 
κλείνουν δεκάδες σχολικές μονάδες. Τι έχει να επιδείξει το σύ
στημα Υγείας σχετικά με αυτό το πρόβλημα; Η Παιδιατρική Κλινι
κή του νοσοκομείου μετά βίας εφημερεύει όλο το μήνα, κάποιους 
μήνες, ανάλογα με τις μετακινήσεις παιδιάτρων που δουλεύουν 
αλλού, ακόμα και σε άλλους νομούς. Ο κανόνας είναι να μην υπη
ρετεί κανένας παιδίατρος στα 3 από τα 4 Κέντρα Υγείας του νο

μού και οι ΤΟΜΥ της πόλης μας να μην έχουν κανέναν παιδίατρο. 
Τα πράγματα είναι πολύ χειρότερα στις επισκέπτριες Υγείας, που 
έχουν ως αντικείμενο την επίσκεψη των σχολείων και την ευθύ
νη των εμβολιασμών». Στη συνέχεια αναφέρθηκε στη δράση των 
ΜΚΟ στο θέμα της υγείας των παιδιών, στην ανυπαρξία μέτρων 
πρόληψης στα σχολεία.

Ακολούθησαν πολλές παρεμβάσεις από τους εκπροσώπους των 
φορέων. Χαρακτηριστικά, η αντιπρόεδρος του Συλλόγου Εργαζο
μένων στο Κέντρο Υγείας Καρδίτσας, Πόπη Μπούτα, αναφέρθηκε 
στις ελλείψεις του Κέντρου Υγείας, που έχει μόνο έναν παιδίατρο 
και μία μόνο επισκέπτρια Υγείας. «Οσο για τα σχολεία που επισκε
πτόμαστε, τα κτίρια είναι παλιά, όπως και οι τουαλέτες, οι αίθου
σες χωρίς εξαερισμό και η καθαριότητα ελλιπής, αφού λείπουν κα
θαρίστριες». Στη συνέχεια αναφέρθηκε στη δράση των ΜΚΟ, φέρ
νοντας ως παράδειγμα ότι «αυτές τις μέρες στην πόλη μας υπάρ
χει η κινητή μονάδα Ιπποκράτης", που κάνει προληπτικούς ελέγ
χους στα παιδιά. Προσπαθούν έτσι να καλύψουν τις ανάγκες που 
έχουν τα παιδιά μας». «Εμείς θα είμαστε εδώ μαζί με τα σωματεία 
των εργαζομένων για να παλέψουμε για δημόσια και δωρεάν Υγεία 
για όλο το λαό», κατέληξε.

Η εκπρόσωπος του Συλλόγου Γυναικών Καρδίτσας, Αργυρώ Χα- 
λάτση, μίλησε για τις κινητοποιήσεις που οργανώθηκαν όλο το προ
ηγούμενο διάστημα και ειδικότερα για την Παιδιατρική, και κλείνο
ντας κάλεσε «να αποτελέσει αυτή η σύσκεψη συνέχεια μιας σει
ράς αγωνιστικών πρωτοβουλιών για την Υγεία», καθώς «η ένταση 
και η διεύρυνση των προσπαθειών και με τη συμμετοχή όλων μπο
ρεί να συμβάλει τόσο στην ανακούφιση των οξυμένων προβλημά
των που όλοι μας βιώνουμε όσο και στη δημιουργία προϋποθέσεων 
για βαθύτερες αλλαγές σε όφελος των λαϊκών συμφερόντων, στον 
τομέα της Υγείας - Πρόνοιας και όχι μόνο. Πιστεύουμε αταλάντευ- 
τα ότι ο οργανωμένος αγώνας για αποκλειστικά δημόσια και δω
ρεάν Υγεία, με ενταγμένη σε αυτό και την ΠΦΥ, δηλαδή την πρό
ληψη, το Κέντρο Υγείας, τον οικογενειακό γιατρό, μπορεί και πρέ
πει να δίνει αποτελέσματα».

Η σύσκεψη κατέληξε ότι από κοινού σωματεία εργαζομένων, Σύλ
λογοι Γονέων, αγροτών, γυναικών θα παρακολουθήσουν τις εξελί
ξεις και θα παρέμβουν ανάλογα.
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1  ΑΥΤΟΚΤΟΝΙΑ μυστήριο Ελληνα παιδιάτρου
Πηγή: STAR PRESS Σελ.: 1,13 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-02-2020

Επιφάνεια: 1103.88 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 4295

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Το «σκοτεινό σημείωμα» για τους 
εμβολιασμούς που βρέθηκε δίπλα του

Στον αέρα τα αρχεία εκατοντάδων παιδιών
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1  ΑΥΤΟΚΤΟΝΙΑ μυστήριο Ελληνα παιδιάτρου
Πηγή: STAR PRESS Σελ.: 1,13 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-02-2020

Α Στον... αέρα ία αρχεία εκατοντάδων παιδιών στιε ΗΠΑ
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«Σεισμό μεγατόνων» έχει 
προκαλέσει στο Σικάγο η 
αυτοκτονία-μυστήριο ενόε 
Έλληνα παιδιάτρου, ο onoios 
με αινιγματικό σημείωμα που 
άφησε πίσω του τίναξε στον 
αέρα τα αρχεία εκατοντάδων 
παιδιών.

Σ
το σημείωμά του, ο'Ελληναε παιδία- 
ipos εξέφραζε την «τρομερή μετά- 
νοιά» του για τουε εμβολιασμούε τα 
τελευταία δέκα χρόνια, εγείρονταε σοβαρέε 

αμφιβολίεε για την εγκυρότητα του ιστορι
κού των μαθητών του Ιλινόιε, όπου υπηρε
τούσε επί χρόνια.

Σύμφωνα με δημοσίευμα των «New 
York Times», ο 58xpovos Βαν Κοΐνηε 
αγνοείτο από τον περασμένο Αύγουστο. 
Ο ομογενήε παιδίατροε βρέθηκε στιε 10 
Σεπτεμβρίου νεκρόε μέσα στο αυτοκίνη
τό του σε πολυσύχναστο δάσοε, όπου 
φαίνεται πωε είχε αυτοπυροβοληθεί. Δί
πλα του εντοπίστηκε το «σκοτεινό» σημεί
ωμα, που προκάλεσετην έναρξη έρευναε 
αναφορικά με το ποιοι από τουε ασθενείε 
του είχαν εμβολιαστεί και ποιοι όχι. Ωστό
σο, εντύπωση προκαλεί το γεγονόε ότι η 
ύπαρξη του σημειώματοε δημοσιοποιήθη
κε μόλιε προ ολίγων ημερών, ενώ είχε βρε
θεί πριν από 6 μήνεε.

Η είδηση προκάλεσε την άμεση αντί
δραση πολλών ασθενών του Κοινή, οι 
οποίοι έκαναν λόγο για έναν άριστο για
τρό που είχε cos προτεραιότητα το καλό 
του ασθενούε του, ενώ αρκετοί μίλησαν 
για σενάρια συνωμοσίαβ, καθώε ο για- 
τρόε ήταν λάτρηε ms ομοιοπαθητικήε και 
γνωστόε «αντιεμβολιαστήε» και άρα ήταν 
πιθανόν να είχε πέσει θύμα εγκληματικήε 
ενέργειαε.

Σύμφωνα μετον «Εθνικό Κήρυκα», ο σε- 
ρίφηετηε κομητείαεΚουκΤόμαε Νταρτ δή
λωσε πωε ο Κοΐνηε εμφανίστηκε μετανιωμέ- 
νοε, καθώε, όπωε αποδείχθηκε σε πολλέε

Σάλος μετά την αυτοκτονία-
μυστήριοΈλληνα παιδιάτρου
περιπτώσειε, ο ομογενήε παιδίατροε, ακο- 
λουθώνταε την προτροπή των γονιών, δεν 
εμβόλιαζε τα παιδιά, ενώ υπέγραφε πωε το 
είχε κάνει προκειμένου αυτά να μπορούν να 
πάνε στο σχολείο. Αυτό που αναρωτιούν
ται τώρα οι αστυνομικοί είναι αν ο Κοΐνηε 
έλεγε ψέματα και
otous γονείε . ιβττ
που πήγαιναν τα I uUnois have faked
παιδιά τουε για note saying
εμβολιασμό και 1 vaCcinations: snen 
κρυφά από εκεί- ' 
νουε δεν τα εμβό
λιαζε. Οι πελάτεε 
του υπολογίζονται 
σε 2.500.

Ωστόσο, δεν εί
ναι ξεκάθαρο πόσοι 
ασθενείε τον επισκέ- 
φθηκαν την τελευταία 
δεκαετία. Η Αστυνο
μία καλεί τώρα όλουε 
όσοι επισκέφθηκαντο 
συγκεκριμένο παιδία
τρο να προβούν σε τεστ 
εμβολίων για να διαπι
στώσουν εάν τουε λείπει 
κάποιο.Ήδη, ένα σχο
λείο στην περιοχή εξέ- 
φρασε την ανησυχία του μετά us αποκα- 
λύψειε αυτέε, ενώ Αμερικανόβ γιατρόε 
εξέφρασε την άποψη ότι, επειδή η διαδι
κασία θα είναι χρονοβόρα και ακριβή, το 
καλύτερο είναι να εμβολιαστούν από την 
αρχή τα παιδιά που παρακολουθούσε ο 
Κοΐνηε, για ιλαρά, παρωτίτιδα ή ανεμο
βλογιά.

0 SSxpovos Βαν Κοΐνηε αγνοείτο 
από τον περασμένο Αύγουστο
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1  Αμεση πρόσληψη προσωπικού στα νοσοκομεία των
5 νησιών που δέχονται πρόσφυγες

Πηγή: ΛΟΓΟΣ Σελ.: 2 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-02-2020

Επιφάνεια: 134.04 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 60

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Β. ΚΙΚΙΛΙΑΣ
Αμεση πρόσληψη προσωπικού στα νοσοκομεία

των 5 νησιών που δέχονται πρόσφυγες
Την άμεση πρόσληψη προσωπικού στα 

νοσοκομεία νησιών που δέχονται τον με
γαλύτερο αριθμό προσφύγων ανακοίνω
σε ο Βασίλης Κικίλιας.

Συγκεκριμένα νομοθετική πρωτοβου
λία που θα διευκολύνει την άμεση πρό
σληψη ιατρικού, νοσηλευτικού και παραϊ- 
ατρικού προσωπικού, ώστε να ενισχυ- 
θούν τα νοσοκομεία των 5 νησιών που δέ
χονται τον μεγαλύτερο αριθμό προσφύ
γων, ανακοίνωσε σήμερα ο υπουργός 
Υγείας Βασίλης Κικίλιας μιλώντας στην 
τηλεόραση του Alpha.

"Χρειάζονται ενίσχυση και στήριξη, 
γιατί είναι φτιαγμένα για να υπηρετούν 
τους κατοίκους των νησιών. Η πρώτη 
προτεραιότητα, λοιπόν, είναι αυτοί οι άν
θρωποι, οι νησιώτες. Πρέπει να ενισχύ- 
σουμε τα νοσοκομεία μας και αυτό θα κά
νουμε νομοθετικά, έτσι ώστε να επιτα
χυνθούν οι διαδικασίες. Και βεβαίως εί
μαστε ανθρωπιστές, είμαστε Έλληνες, 
είμαστε φιλόξενοι και θα στηρίξουμε και 
τα ΚΥΤ" ανέφερε χαρακτηριστικά ο 
υπουργός Υγείας.

Όπως είπε ο Βασίλης Κικίλιας, ο Εθνι
κός Οργανισμός Δημόσιας Υγείας, κατά- 
φερε σε σύντομο χρονικό διάστημα και

εμβόλιασε όλα τα παιδιά και εφήβους σε 
όλα τα ΚΥΤ και στη Μόρια.

Όπως ανέφερε ο υπουργός "έγινε μία 
πάρα πολύ καλή δουλειά με τα βασικά εμ
βόλια με τα οποία πρέπει να είναι εμβο
λιασμένα. Στέλνουμε συνέχεια κόσμο, ει
δικούς επιστήμονες, γιατρούς, νοσηλευ
τικό, παραίατρικό προσωπικό, ψυχολό
γους, έτσι ώστε να μπορέσουμε να στηρί
ξουμε μια προσπάθεια που κάνει η χώρα, 
που δεν είναι καθόλου εύκολη".

Όμως ο υπουργός Υγείας μίλησε και 
για το σχεδίασμά της κυβέρνησης για τα 
καινούργια κέντρα, στα οποία, όπως εί
πε, θα υπάρχουν πρωτοβάθμιες μονάδες 
Υγείας που θα εξυπηρετούν όσους δια
μένουν σ’ αυτά.
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